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Послання старшого 
пастора з нагоди 
нового 2016 року

Любі брати і сестри у Христі, 
давайте  в іддамо  всю  славу  і 
подяку  Богові ,  Який  заснував 
Центральну  Церкву  Манмін  і 
скерував  цю  церкву,  бажаючи 
отримати незчисленну кількість 
справжніх  дітей ,  з  якими  Він 
може вічно ділитися любов’ю. 
У  2015  році ,  на  33-му  році 

існування  церкви ,  Бог  дав  нам 
ч о т и р и  н ап р ям к и  мол и т о в : 
«С л а в а ,  п л і д ,  п р е к р а с н и й 
храм  і  сила  відтворення». Він 
благословив нас зібрати ідеальні 
плоди, виконавши правду через 
велику жертву. І найголовніше, 
у  цей  різдвяний  день ,  велика 
кількість віруючих добровільно 
о б ’ є д н а л и с я  з  п а с т у х о м  і 
с т а л и  од н и м  ц і л и м .  Те п е р 
вони  приготувалися  принести 
багатий плід на третьому етапі 
наслідування, а потім потрапити 
у руки Господа напередодні Його 
другого пришестя. Алілуя! 
Тепер  д а вай т е  ро з гл ян емо 

назви молитов 2016 року, які Бог 
дає членам нашої церкви.

Перше:  «Церква ,  яку  любить 
Бо г » ,  ч л е ни  я ко ї  д а ли  пл і д 
Світла. 
У  По сланн і  до  ефе с ян  5 : 9 

напис ано :  « …бо  пл ід  св і тла 
знаходиться в кожній добрості, 
і праведності, і правді». Церква, 
яку любить Бог, Який є Світло, 
п о в н а  д і т е й ,  я к і  п р и н е с л и 
п л і д  Св і тл а .  Чл е н и  ц е р к в и 
Манмін  в ідновилися  завдяки 
жертві пастуха за планом Бога 
і  намагаються  отримати  серце 
Господа ,  Який  є  Світло .  Але 
щоби  приносити  повний  плід 
Світла, ви повинні отримати всю 

доброту, праведність та істину. 
Щоби  отримати  плід  добра , 

ви  повинн і  ненавид і ти  зло  і 
позбуватися  будь -якої  форми 
зла. Але цього недостатньо. Ви 
повинні активно застосовувати 
на практиці добро і жертвувати 
собою .  Щоби  отримати  пл ід 
праведності ,  ви  повинні  бути 
покірними  Слову,  записаному 
в Біблії, довіряти Богові і мати 
духовну  в іру.  А  пл ід  правди 
вільний від брехні і незмінного 
розуму.  Ви  можете  приносити 
плоди правди, коли ви незмінно 
тримаєтеся добра і праведності, 
які ви обрали добровільно. 

Друге: «Церква, яка веде всіх 
людей і всі народи до спасіння», 
розуміючи серце Бога. 
У 1 Посланні до Тимофія 2:4 

написано: «[Бог] хоче, щоб усі 
люди  спаслися ,  і  прийшли  до 
пізнання  правди». Бог,  Який  є 
Любов ,  бажає ,  щоби  всі  люди 
у світі спаслися, потрапили на 
небеса ,  досягли  серця  Господа 
і  с т а ли  справжн іми  Божими 
дітьми, які сяють, наче сонце у 
найпрекраснішій небесній оселі, 
Новому Єрусалимі. 
Коли настає час збору врожаю, 

господар відділяє пшеницю від 
полови і збирає пшеницю у свій 
сарай. Так само Бог довгий час 
зрощував  людство  на  з емл і , 
щоби люди, подібні до пшениці, 
потрапили  на  небе с а .  Однак 
віруючі, які схожі на полову, не 
можуть  отримати  спасіння .  У 
цей  час  кінця ,  коли  поширені 
гріхи і зло, Бог бажає, щоби всі 
люди отримали спасіння. Тому 
Він  заснував  цю  церкву.  Він 

також хотів, щоби члени церкви, 
схожі на пшеницю, зростали. 
У  ц ь ом у  п р о в и д і н н і  Б о г а 

була  заснована  ця  церква ,  тож 
я ніколи не припиняв молитися 
і  працював  бе з  перепочинку 
заради  спас іння  душ  відколи 
в і д к р и л а с я  ц е р к в а .  В  і м ’ я 
Господа  нашого  я  молюся  про 
те ,  щоби  ви  також  приводили 
н е з л і ч е н н у  к і л ь к і с т ь  д у ш 
д о  с п а с і н н я ,  б е з д о г а н н о 
об ’ єднавшись  і з  пастухом  у 
повній довірі йому. 

Тр е т є :  «Хр ам ,  с п о в н е н и й 
Божої слави» завдяки дітям, які 
освятилися. 
У  Пс а л м і  3 6 : 6  н а п и с а н о : 

« В і н  в и п р о в а д и т ь ,  н е м о в 
світло ,  твою  справедливість ,  а 
правду  твою  немов  південь». 
Бог  вартий  прославляння ,  Він 
прославляється, коли Його вірні 
діти прославляють Його з вірою. 
Він  також  відплачує  великими 
бл а го с ло в еннями .  Оск і л ь ки 
велика  к ільк ість  людей  духу 
і  повного  духу  збільшується , 
світло  слави  буде  сильнішим 
у  цій  церкв і .  І стор ія  Церкви 
Манмін ,  яка  явила  славу  Бога , 
зробить можливим будівництво 
Ханаанського Храму і Головного 
Храму. 
Церква  Манмін  готувалася 

до  цього  протягом  33 років .  А 
о собливо  протягом  о ст анн іх 
п’яти років члени церкви стояли 
на  скелі  віри ,  увійшли  у  дух  і 
повний  дух .  Сподіваюся ,  що 
тепер  ви  будете  завзят ішими 
у  ви з н ач енн і ,  ви  г р ат име т е 
ключову роль в епоху Головного 
Храму. 

Четверте :  «Церква ,  яка  має 
б е з м е ж н у  с и л у » ,  я к а  буд е 
виконувати план Отця. 
У  Пс а лм і  6 1 : 1 2  напис ано : 

« О д и н  р а з  Б о г  с к а з а в ,  а 
двічі  я  чув ,  що  сила  у  Бога!» 
Всемогутній Бог має безмежну 
силу. Церква, яка має безмежну 
силу, означає, що вона являтиме 
н е с к і н ч е н н і  с п р а в и  с и л и , 
оскільки Божа сила безмежна. 
Це  щодо  справ ,  які  являться 

з а в д я к и  1 0 0 %  п о в н і й  с и л і 
в і д н о в л е н н я  н а  т р е т ь о м у 
е т а п і  п і з н а н н я  п р а в д и . 
Завдяки  цій  силі  ми  принесли 
неймовірно  великі  плоди .  Бог 
п р и в і в  м е н е  з а в е рши т и  цю 
бездоганну  силу  відновлення  і 
приготував  всебічні  фінансові 
благословення заздалегідь. Він 
також направляв наших пасторів, 
прац івник ів  і  член ів  церкви 
пливти за течією повного духу і 
швидко збільшувати свою віру. 
На  третьому  етапі  пізнання , 

оскільки  назва  «Манмін» (що 
означає  людей  вс іх  народ ів ) 
містить це у собі, ми приведемо 
незл іченну  к ільк ість  душ  до 
спас іння  р і зними  спо собами 
і  шляхами .  Як  вода  покриває 
море, ми явимо безкінечну силу, 
так  що  Божа  слава  наповнить 
мир повністю. 
В  і м ’ я  Го с п од а  н аш о г о  я 

молюся  про  те ,  щоби  у  2016 
р о ц і  1 0  0 0 0  ц е р ко в -ф і л і й  і 
товариських  церков ,  пастори , 
б р а т т я  і  с е с т р и  у  Х р и с т і 
виконували свій обов’язок бути 
світлом  і  сіллю  всюди ,  куди  б 
ви не пішли, випускали аромат 
Христа, приносили бездоганний 
плід Світла і прославляли Бога. 
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 
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«А плід духа: любов, радість, мир, довготерпіння, добрість, милосердя, віра, лагідність, здержливість: Закону нема на таких!» 
(Послання до галатів 5:22-23)

Плід радості

Кожен, хто приймає Ісуса Христа як 
свого Спасителя, отримує дар Святого 
Духа і може народитися знову як Божа 
дитина. І в залежності від того, як вони 
живуть відповідно до бажань Духу, а 
саме, коли вони виконують істину за 
управлінням Святого Духу, вони можуть 
приносити плоди Святого Духа. 
Тепер давайте розглянемо, що таке плід 

радості. 

1. Плід радості: радуватися і бути 
задоволеним у будь-якій ситуації

Духовна радість – це не просто радіти 
і бути задоволеним. Навіть невіруючі 
радіють, коли відчувають щось добре, але 
це лише миттєве. Коли їх спіткають тяжкі 
випробування, їхня радість і задоволення 
зникають. Але якщо ми приносимо плід 
радості як один з плодів Духу, ми можемо 
радіти і бути задоволеними у будь-якій 
ситуації або за будь-яких обставин. 
У 1 Посланні до солунян 5:16-18 

написано: «Завжди радійте! Безперестанку 
моліться! Подяку складайте за все, бо така 
Божа воля про вас у Христі Ісусі». Завжди 
радіти і подяку складати за все означає 
мати духовну радість. 
Радість – це один із стандартів, за яким 

ми можемо перевірити, чи живемо ми 
порядним християнським життям. Деякі 
люди обирають шлях Господа з радістю і 
щастям завжди у своєму житті. Але інші, 
здається, живуть старанним життям у 
вірі, але не мають достатньо радості або 
подяки, яка походить від центру їхнього 
серця. Вони просто виконують обов’язки, 
дані їм Богом ніби вони виконують 
якесь зобов’язання. А коли їх спіткають 
неочікувані труднощі, вони втрачають 

душевний спокій і їхні серця колотяться 
від нервів. Я спонукаю вас перевірити, 
чи радієте ви від щирого серця, коли 
опиняєтесь у важких ситуаціях. 
Насправді, лише благодать спасіння є 

більш ніж достатньою причиною, щоби 
завжди радіти. Лише думати про те, що 
ми спаслися від вогню пекла, що ми 
можемо потрапити на небеса, можуть 
дати нам привід для невимовного щастя. 
Радість «першої любові», коли ми вперше 
прийняли Господа, величезна. Навіть якщо 
ми не маємо що їсти на завтра, або якщо ми 
настільки стомлені після важкої праці, ми 
своїми устами будемо прославляти. Навіть 
якщо нас переслідують, якщо ми зазнаємо 
несправедливих труднощів в ім’я Господа, 
ми щасливі, бо думаємо про небеса. 
Насправді існує небагато людей, які 

можуть зберегти радість першої любові у 
своєму серці. Через певний час ця радість 
поступово зникає і навіть коли така людина 
думає про благодать спасіння, вона не має 
такі саме почуття, як раніше. У період 
труднощів такі люди спершу починають 
зітхати і стогнати у своїх стражданнях. 
Чому  вони  змінюються? Тому  що 
мають тілесне у своєму серці. Однією з 
характеристик «тілесного» є його здатність 
змінюватися будь-коли, а також те, що 
радість, яку вона відчула, може вмить 
зникнути. 

2. Щоби приносити плід радості

1) Ми повинні позбутися тілесного
Ко л и  і н ш і  л юд и  о т р и м ую т ь 

благословення і похвалу, якщо ми не 
маємо ознаки тілесного, які називаються 
«заздрість і ревнощі», ми можемо радіти 
ніби ми отримали благословення і похвалу. 
З іншого боку, в залежності від того, 
наскільки ми маємо заздрість і ревнощі, 
ми відчуватимемо дискомфорт, коли 
інші, здається, живуть краще, ніж ми. Ми 
можемо втратити радість і засмутитися, 
тому  що  маємо  в ідчуття  власної 
неповноцінності. 
Також якщо ми не маємо таких проявів 

тілесної природи, як «гнів» і «образа», ми 
завжди матимемо мир навіть якщо з нами 
погано поводяться, або якщо ми зазнаємо 
збитків або втрат. Ми ображаємося і 
розчаровуємося тому що маємо тілесне 
у  собі .  Через  це  наше  серце  дуже 
навантажене. Ми можемо відчути біль і 
навіть почуватися жертвою, коли думаємо, 
що ми зазнаємо більших збитків і втрат у 
порівнянні з іншими людьми. 
Крім того, в залежності від того, 

наскільки ми маємо тілесного, ми не 
можемо мати духовну віру. Тому ми 
схильні ще більше хвилюватися через те, 
що не можемо покластися на Бога. Люди, 
які мають власний бізнес, процвітатимуть 
в  у с ь ом у ,  ї х н і  б л а г о с л о в е н н я 
переливатимуться через край, якщо вони 
можуть чітко чути голос Святого Духу і 
дотримуватися його. Але якщо вони мають 
жадібність, нетерпіння і тілесні думки, тоді 
у них виникатимуть труднощі. Чим більше 
тілесного ми позбуваємося зі свого серця, 
тим більше духовної радості і подяки буде 
входити в нас. 

2) Ми повинні триматися бажання 
Святого Духу в усьому
Ми не шукаємо радості цього світу, 

але навпаки ми шукаємо радості, яку дає 
Святий Дух, яка приходить згори. Ми 
можемо відчути радість і повноту Духу 
лише коли Дух всередині нас радіє. Ми 
можемо мати радість особливо коли ми 
поклоняємося Богові, молимося Йому, 
прославляємо Його всім своїм серцем і 
застосовуємо на практиці Боже Слово. 
Коли ми розуміємо, що нас змінила істина, 
ми стаємо надзвичайно щасливими і 
вдячними. 
У вашому повсякденному житті ви 

можете завжди обрати між бажанням 
Святого Духу і бажанням тіла. Якщо ви 
щоразу обираєте бажання Святого Духу, 
тоді Святий Дух радітиме в вас і отже ви 
також сповнитеся радості. У 3 Посланні 
Івана 1:4 написано: «Я не маю більшої 
радости від цієї, щоб чути, що діти мої 
живуть у правді». Як написано, Бог радіє, 
коли ви застосовуєте істину на практиці і 
Він дає вам радість у повноті Духу. 
Наприклад, припустимо, бажання знайти 

власну вигоду і бажання знайти вигоду 
для інших зіткнуться і так вони йтимуть 
поряд якийсь час, зрештою ви втратите 
радість. Якщо ви триматиметесь тіла і 
шукатимете власної вигоди, ви не зможете 
мати духовної радості, хоча, можливо, 
отримаєте те, чого хотіли на той момент. 
Ви також можете відчути себе психічно 
засмученими. З іншого боку, якщо ви 
вирішили шукати вигоди для іншої 
людини, хоча здається, що ви зазнаєте 
деяких втрат, ви матимете радість згори, 
тому що Святий Дух радіє. Лише люди, 
які насправді мали таку радість, розуміють 
це відчуття. Це радість, яку світ ніколи не 
зможе дати або знати. 
Те саме стосується всього. Якщо 

людина, яка звикла осуджувати інших на 
основі власних стандартів, змінюється і 

починає розуміти інших людей з добром, 
вона матиме мир в залежності від того, 
скільки добра вона має у думках. Коли 
ми «помираємо» для себе таким чином, 
намагаючись задовольнити інших людей, 
ми можемо відчути мир і радість. Крім 
того, ви можете завжди насолоджуватися 
цим миром і радістю, якщо ви позбудетеся 
почуття нелюбові до певної людини. Якщо 
ви будете триматися бажання Святого 
Духа, ваша духовна радість збільшиться і 
ваше серце перетвориться на серце правди. 
У такій мірі ви принесете плід радості, 
матимете духовний рум’янець на своєму 
обличчі. 

3) Ми повинні старанно сіяти зерна 
радості і подяки 
Фермер повинен сіяти насіння і важко 

працювати, щоби зібрати врожай. Так 
само, щоби принести духовний плід 
радості, ми повинні шукати те, від чого ми 
будемо радіти і за що будемо вдячними, а 
потім подякувати Богові. Якщо ми маємо 
віру, є дуже багато, за що ми маємо бути 
вдячними щодня. 
По-перше, ми маємо радість спасіння, 

яку неможливо ні на що обміняти. Також 
добрий Бог є нашим Батьком. Він захищає 
Своїх дітей, які живуть в істині, і відповідає 
на будь-які наші прохання. Крім того, 
якщо ви будете святити День Господній і 
віддавати повну десятину протягом року, 
вас також не будуть спіткати жодні нещастя 
або негаразди протягом року. Якщо ви 
будете виконувати Його заповіді і будете 
вірними Йому, не чинитимете гріхів, 
ви завжди матимете благословення, які 
переливаються через край. 
Навіть якщо ви потрапите у важку 

ситуацію, ви будете знати спосіб, як 
її подолати. Якщо ви зробили якийсь 
неправильний вчинок, ви можете отримати 
співчуття Бога і вирішення проблеми. Якщо 
вас нема за що звинуватити, ви можете 
радіти і дякувати ще більше (1 Послання 
Івана 3:21). Тоді Бог оберне на добро все і 
дасть вам ще більші благословення. 
Коли ми намагаємося знайти те, за що ми 

маємо дякувати, Бог дає нам навіть більше, 
за що ми можемо дякувати. Тоді наша 
подяка і радість збільшаться і зрештою ми 
принесемо плоди радості у повній мірі. 
Любі брати і сестри у Христі, ми повинні 

приносити плоди радості, так щоби радіти 
і бути задоволеними щодня. В ім’я Господа 
нашого я молюся про те, щоби ви також 
приносили всі інші плоди Святого Духу у 
повній мірі і мали радість, яку Бог даватиме 
вам вічно. 

Старший пастор доктор Джерок Лі
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Десять років тому я почав страждати на риніт. Мій 
ніс був закладений, тому я дихав ротом. Тож я звик не 
вдихати навіть під час їжі. Оскільки я гугнявив, я мав 
труднощі у спілкуванні з іншими людьми. Деякі друзі 
дражнили мене. 
Звичайно, я чув багато свідоцтв членів церкви, які 

зцілилися від своїх хвороб завдяки молитві старшого 
пастора, але я не міг нічого придумати. Незважаючи на 
те, що я ходив до церкви, мені біло краще зависати зі 
своїми друзями і грати в ігри. Моя віра не збільшилася. 
Але навіть для такого хлопця, як я, Бог не пожалів 
Своєї великої благодаті. 
Незадовго до Літнього виїзного семінару 2015 Бог 

поклав у моє серце палке бажання. Я отримав бажання 
відвідати семінар, тому що це був останній семінар, 
який я міг відвідати як учень середньої школи. Я також 
хотів зцілитися, як інші віруючі, які вже отримали 
зцілення. 
Я навіть з радістю працював волонтером. Я поїхав 

на семінар заздалегідь у групі разом з іншими членами 
церкви, залюбки носив багаж і прибирав приміщення. 

3 серпня, коли доктор Лі молився про хворих, зі 
мною сталося щось дивовижне. Коли я отримав його 
молитву з вірою, прохолодні струмені повітря увійшли 
у мої ніздрі. У ту ж мить нежить зупинився і я зцілився 
від риніту. Алілуя! 

«Я зцілився від хронічного риніту»

Брат Тевон Юн, 19 років, 
учень 12 класу недільної школи, 

Південна Корея

Чотири роки тому я відчула біль у боці. У лікарні 
мені зробили ультразвукове обстеження. Лікар сказав, 
що поряд з печінкою виникла кіста. Він додав, що така 
кіста інколи може легко зникати. Лікар запропонував 
поспостерігати за нею. Потім я вже не відчувала болю, 
тож не сприймала це серйозно. У жовтні 2015 року я 
відчула щось ненормальне у животі. У листопаді кіста 
стала завбільшки з кулак і почала боліти. 
Раніше я відчула справу зцілення апендициту через 

молитву з хусткою, над якою помолився доктор Лі 
(Книга Дії 19:11-12). Я хотіла також зцілитися від своєї 

хвороби. Я слухала послання доктора Лі на каналі 
ВХМ (www.gcntv.org) і помолилася разом з ними. 
Щоразу, коли я відчувала біль, я отримувала молитву 
про хворих кілька разів через систему автовідповідача. 
Тоді мій живіт почервонів, і я відчула, як щось 

сильно почало рухатися у животі. Я пішла у туалет 
і там з живота вилилася велика кількість рідини. 
Алілуя! Тепер я спокійно почуваюся, тому що кіста 
зникла і мій живіт став нормальний. Всю славу і 
подяку я складаю Богові, Який зцілив мене через 
могутню молитву. 

Дияконіса Бюнгі Сон, 83 роки, 
21 парафія, Південна Корея

Я мав проблему зі своїм правим вухом протягом десяти 
років. Лікар сказав, що я втратив 40 відсотків слуху. Я 
часто не розумів, що говорять люди. Я бачив і чув про 
багатьох членів Церкви Манмін, які зцілилися від своїх 
хвороб під час Літнього виїзного семінару, тож я також 
хотів отримати зцілення на Літньому виїзному семінарі. 
У березні 2015 року під час ранкового недільного 

богослужіння я слухав проповідь «Повна десятина і 
належні пожертви». Я зрозумів, що не віддавав десятину 
від іпотечної позики. Тож я негайно віддав 2 000 євро, 
які відклав на поїздку у Південну Корею на Літній 
семінар. Я вирішив віддати залишок, коли вилучив 

свої заощадження для оплати часткового платежу на 
наступний рік. 
У серпні 2015 року я відвідав Корею для участі у 

Літньому виїзному семінарі 2015 і зрештою відчув 
дивовижну силу! У перший вечір, коли я отримував 
молитву доктора Джерок Лі про хворих, я кілька разів 
отримав вогонь Святого Духу у вуха і живіт. Потім моє 
праве вухо почало добре чути. Алілуя! 
Тепер я можу чути, що говорять люди, слухати 

музику. Я дуже щасливий. Тепер у мене немає проблем 
у повсякденному житті. Всю славу і подяку я складаю 
Богові, Який зцілив мене. 

«Тепер я став щасливішим, бо до мене повернувся гарний слух»

Диякон Фебріс Фландре, 47 років, 
Церква Манмін провінції Ено, 

Бельгія 

У травні 2015 року на великому пальці правої руки 
виникло запалення. Краще не стало навіть через місяць. 
Рана сочилася під нігтем і набрякла. Вона поширилася 
під ніготь. Ніготь вже майже відпав. Жодні ліки не 
допомагали. 
Як фармацевт, я мала виготовляти ліки і виписувати 

рецепти. Запалення спричинило багато проблем. У 
липні я звернулася до дерматолога, і він сказав що, 
треба робити лікування замороженням протягом 
шести місяців доки не відросте нова шкіра. Мені було 

не боляче, але я не могла користуватися своєю рукою, 
коли виготовляла ліки і робила домашні справи. Було 
дуже незручно, і я також хвилювалася. 
Але одного дня, після того, як я отримала молитву 

доктора Джерок Лі про хворих під час проведення 
Літнього виїзного семінару у серпні 2015 року, 
трапилося щось неймовірне. Я відчула щось під 
нігтем великого пальця. Струпи почали зникати, 
не залишаючи слідів. Завдяки молитві доктора Лі я 
повністю зцілилася всього за три дні. Алілуя! 

«Я зцілилася від запалення на пальці всього за три дні»

Дияконіса Хеок Джеон, 51 рік, 
9 парафія, Південна Корея

Люди, які відчули 
Божу любов і силу

Якщо ви живете за Божим Словом, ви можете отримати відповіді, чого би ви не попросили, 
ви також можете без ліків зцілитися від невиліковних і смертельних хвороб і недугів. 

Також ви будете захищені від будь-яких хвороб, нещасливих випадків і нещасть завдяки любові Бога. 

«Кіста розміром з кулак зникла завдяки могутній молитві»
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Коли мені було 17, я бився зі своїми друзями. Хтось 
вдарив мене по голові залізною трубою. Пізніше, 
протягом десяти років ліве око поступово втрачало зір 
поки повністю не осліпло. 
Лікарі сказали, що кровоносні судини, які пов’язані 

з зором, були розірвані і око почало сліпнути. Вони 
сказали, що лікування неможливе. Я кинув роботу, у 
мене розвинулася депресія через дискомфорт у моєму 
організмі. Я жив непутящим життям, пиячив, грав в 
азартні ігри і проводив час з жінками. 
У квітні 2010 року моя донька, яка вийшла заміж за 

корейця, попросила мене приїхати у Корею і пожити 
там. У вересні 2010 року мене привели у Центральну 
Церкву Манмін. Я також знайшов роботу. Але вона 
була важкою, і у листопаді 2014 року у мене почала 
боліти спина. Потім це вплинуло на мою ліву ногу і я 
не міг добре нею рухати. У лікарні сказали, що треба 
робити операцію, але мені треба було повернутися до 
Монголії, тому що термін дії моєї візи завершився у 
лютому 2015 року. 
Відтоді я почав ходити у Церкву Манмін у Монголії. 

Я переглядав своє життя на кожному богослужінні і 
Молитовних зборах Даниїла. Я молився про зцілення, 

але також вирішив позбутися гріхів і зла у своєму серці, 
оскільки прийняв учення Божого Слова. Я постив і 
молився. 

31 жовтня 2015 року я відвідав Збори зцілення з 
хусткою, які проводилися у Церкві Манмін у Монголії 
(Книга Дії 19:11-12). Місіонер Потзоріг Пуруб помолився 
про мене з хусткою, над якою помолився доктор 
Джерок Лі. Я відчув вогонь Святого Духу у спині, і тоді 
біль у спині і лівій нозі минув і я почав вільно рухати 
ногами. Крім того, я знову почав бачити лівим оком. 
Алілуя! 
Тепер я навіть можу читати книжки. Це було наче уві 

сні. Дякую, Боже!

Ми з дружиною шукали слово життя. У 2009 році 
сталося так, що на каналі ТіБіЕн Росія ми побачили 
доктора Джерок Лі з Центральної Церкви Манмін. Ми 
слухали його проповіді на сайті www.manmin.org. Щонеділі 
ми слухали онлайн трансляцію служіння Центральної 
Церкви Манмін. 
Ми йшли правильним шляхом у своєму бізнесі, корилися 

Слову, яке говорило, що нам робити, що не робити, чого 
триматися, чого позбутися. Ми отримали благословення 
у своєму бізнесі. Зараз ми володіємо кількома магазинами 
у торговому центрі Барабашово. Наша десятина також 
збільшилася. Ми були дуже вдячними і у лютому 2014 
року ми відвідали Центральну Церкву Манмін у Південній 
Кореї. Там ми сповнилися Святого Духу і добре провели 
час. Нещодавно ми знову відчули велику любов Бога. 

14 листопада 2015 року у торговому центрі, де знаходяться 
наші магазини, сталася велика пожежа. Торговий центр 
складається з двох великих будівель, поєднаних невеликим 
мостом. Пожежа була такою сильною, що, здається, 
поширилася миттєво. Друга будівля згоріла майже дотла. 
Згоріло 150 магазинів. Вогонь почав підступати до першої 
будівлі, де знаходилися наші магазини. Все відбувалося так 

швидко, що ми не змогли навіть подумати, щоби зв’язатися 
з центральною церквою у Сеулі. Ми просто молилися: 
«Бог-Отець, захисти нас у просторі пастуха». 
Тоді відбулося дещо дивовижне. Хоча  вогонь 

поширювався дуже швидко, мої магазини не були 
пошкоджені. Всі товари були захищені. Алілуя! 
Старший пастор бажає, щоби членів церкви обходила 

бідність, хвороби і нещастя, ми були повністю захищені 
в Україні. Всю славу і подяку я складаю Богові, Який 
відновив наші серця за допомогою Євангелія святості і 
направив нас на шлях благословень. 

«Я вражений! Я почав бачити оком, яке було сліпим!»

«Мої магазини були захищені від пожежі»

Брат Антон Бегу з дружиною, 
40 років, Харків, Україна

Брат Кекесурен, 59 років,
Церква Манмін у Монголії

21 вересня 2015 року я їхав за кермом автомобіля і 
машину повело на іншу смугу. Авто врізалося у велику 
вантажівку. Її відкинуло на розмежувальну смугу. Машина 
перевернулася! Я вибрався з авто через розбите вікно. 
Машина дуже побилася, деталі розлетілися у різні сторони. 
Однак я зовсім не постраждав. На моєму одязі і взутті 

також не було слідів аварії. Я був дуже вдячним. Мене 
забрала до лікарні швидка, але спершу я отримав молитву 
доктора Джерок Лі через систему автовідповідача (822-
830-5320). Комп’ютерна томографія і МРТ сканування 
показало, що моє тіло від голови до кінчиків пальців 
неушкоджене. 
Після цієї аварії я озирнувся на своє теплувате 

християнське життя. Я також зрозумів, що з’їхав на 
іншу полосу руху, тому що шукав вигоди для себе, а не 
для інших. Всю славу і подяку я складаю Богові, Який 
захистив мене у великій аварії і дав мені можливість все 
усвідомити. 

«Мій автомобіль перевернувся, але я не постраждав»

Брат Ілайджа Кім, 28 років, 
Церква Манмін Теджон, 

Південна Корея 

До молитви
Праве: 0,5 / Ліве: 0

Після молитви
Праве: 1,0 / Ліве: 0,1


